
 

 

 
 

GEMEENTERAAD       STAD MECHELEN 
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Datum: 01/10/2020  

 
Onderwerp vraag: Geluidsschermen E19 

 
Toelichtende nota 

 
Eerst wil ik de diensten bedanken voor het tijdig bezorgen van het antwoord 

op de gestelde vraag.  
Het antwoord werpt wel nieuwe vragen op. 

   

Vragen 
 

Tijdens de infoavond in oktober 2019 zijn blijkbaar verschillende maatregelen 
besproken om geluidshinder te beperken en hun potentiële effecten.   

Is het mogelijk om deze maatregelen te verkrijgen; bestaat er een verslag 
van deze bijeenkomst? Indien ja, kan dit verkregen worden. 

Zijn er plannen om met die maatregelen aan de slag te gaan? 
 

 
Hamid Riffi 

01/10/2020 
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